

Date: August 11th, 2020

Circular 36/ AY 2019-2020

Subject: Students' re-registration and placements closing date 2020-21

Dear Parents,

I trust that you and your families are keeping safe and well and that you are all looking forward to an exciting new school year.

I write to thank the **1165 students'** parents who re-registered their children and secured their children's seats for the new academic year.

Furthermore, I am sure that those parents, who have not yet re-registered their children, will understand the importance of preparing the school in advance for the new academic start in 2020-21.

I am also convinced that parents who have not re-registered, will also agree that it is imperative that we have **all classrooms prepared and staff recruited** for the **exact number** of students. We do not wish to see any of our students lose their seats. Additionally, to benefit our students and staff, we must adhere to the governments' policies on the spread of the COVID-19 virus during the pandemic, which enforces a limited number of students (50%) per class.

To accommodate your children in a safe and well-organized classroom setting, and to secure their seats, we kindly request that you support the school by:

*** Re-registering your children before or on Saturday, August 15th, 2020.**

Please take note:

Parents who do not re-register their children or re-register their children **later than August 15th**, will not have the opportunity to be accommodated at the school in the allocated classrooms due to the limited classroom space.

Therefore, such parents who do not register their children before or on the mentioned date will be requested to support their children through our school's **distance learning (virtual teaching) on a full-time basis at home until further notice.**

To those families who have decided to move on from the Ajyal Al Falah family or those who do not wish to re-register their children for 2020-2021, kindly inform the school's registrar Ms. Lamy Merheby, at registrar@ajyalfalah.sch.ae so that she may support you accordingly.

Thank you for your cooperation and continued support.

Yours Sincerely,



Antonette Brown
Principal Director



تعميم 36

الموضوع: الموعد النهائي لإعادة تسجيل الطلاب للعام الدراسي الجديد 2020-2021

أولياء الأمور الكرام،
نرجو أن تكونوا جميعاً بخير وعلى أتم استعداد لاستقبال العام الدراسي الجديد.
أثني عليكم بجزيل الشكر لوفائكم وولائكم لأجيال الفلاح في إعادة تسجيل أبنائكم على المقاعد الدراسية.

علاوة على ذلك، كلنا ثقة بدراية أولياء الأمور الذين لم يؤكدوا بعد حجز مقاعد أبنائهم في أهمية الإعداد المسبق للمدرسة للعام الدراسي الجديد؛ حيث ينبغي تجهيز الفصول الدراسية وتعيين العدد الكافي من الكوادر، ونحيطكم علماً بضرورة الالتزام بالإجراءات الاحترازية لمنع انتشار فيروس كورونا المستجد والتي تفرض تواجد 50% من الطلاب في كل فصل.

بهدف تأمين المقاعد في الصفوف الدراسية لأبنائكم، الرجاء تأكيد حجز المقعد بموعد أقصاه 15 أغسطس 2020.
لمن تعذر عليه إعادة تسجيل أبنائه بموعد أقصاه 15 أغسطس، نعتذر لتعذر فرصة التواجد في الصفوف الدراسية المخصصة، وسيطلب منهم دعم أبنائهم من خلال التعلم عن بعد (التعليم الافتراضي) للفصل الدراسي الأول أو حتى إشعار آخر.

يرجى التواصل مع مسؤولة قسم التسجيل السيدة لمياء مرعي، على العنوان registrar@ajyalfalah.sch.ae وذلك في حال عدم رغبتكم بالاستمرار / إعادة تسجيل أبنائكم في أجيال الفلاح لعام 2020-2021.

نشكر تعاونكم ودعمكم المستمر

تفضلوا بقبول فائق التقدير والاحترام،



أنطوانيت براون
مديرة المدرسة